

5D4N 5天曼谷~芭提雅欢乐游 BANGKOK+PATTAYA

特色景点: 郑王庙, 七珍佛山, 长颈族村, 沙法里野生动物园与海洋公园

Tour Attractions: Wat Arun, Khao Cheechan Valley, Long Neck Village, Safari World & Marine Park

第一天 吉隆坡 - 曼谷

抵达后,由专业导游和司机接送。过后入住酒店,在曼谷住一晚。

第二天 曼谷 - 芭提雅

(早/午/晚餐)

享用早餐后,前往参观 **Wat Intharawihan**, 这所寺庙有一座长达 32 米高的佛像。过后继续前往**郑王庙**, 又称黎明寺, 也是曼谷最重要的地标之一。抵达后,将乘搭水上的士穿越湄南河。(在郑王庙参观期间,配套中不包括每位 50 泰铢的宝塔入场费/捐款。如果想要在宝塔附近散步并仔细观察,可以选择此项目。)郑王庙位于吞武里的湄南河西岸。过后前往参观**世界上最大的珠宝中心**,他们在市场上有超过二十年的经验。随后到**蜂蜜园跟皮革工厂**。在当地餐馆享用午餐。享用午餐后,前往**芭提雅**。然后到是**拉差龙虎园参观**,这个虎园有各式各样的动物表演。之后前往**七珍佛山**,七珍佛山是为了庆祝泰皇登基 50 周年纪念,特别用雷射雕刻一座释迦牟尼佛的神像,此为芭提雅最大的释迦牟尼佛像。接着前往参观**五族城堡文化艺术村**,在这里,可以了解泰国的传统文化,建筑,雕塑和手工艺品,保留了过去泰国人日常生活的生动的一瞥。傍晚时,在文化艺术村里享用 Khan Toke 晚餐并观赏舞蹈表演。在芭提雅住一晚。在文化艺术村里,可以选择体验水灯节跟泼水节(需自费)。前往芭提雅新的景点“**Art in Paradise**”参观,可以看到令人惊奇的 3D 壁画,是一个具有泰国文化的互动式美术馆。

第三天 芭提雅

(早/午/晚餐)

早餐后,乘搭快艇前往**珊瑚岛**。在这个岛上可以,可以进行水上活动,如游泳,浮潜,滑水等。乘搭香蕉船需另外付费。在下午返回芭提雅并在当地餐馆享用午餐。午餐后前往**长颈族村**,在这里可以体验部落文化。长颈族是住在缅甸跟泰国的少数民族。长颈族的习俗是女子都在脖子上戴上铜圈,这些铜圈的重量压迫锁骨使脖子伸长。在当地餐馆享用晚餐。在芭提雅住一晚。

第四天 芭提雅 - 曼谷

(早/午/晚餐)

早餐后,前往曼谷。途中在当地市场短暂停留,购买一些当地渔民的干海鲜食品。随后前往**沙法里野生动物园与海洋公园**,在这里有许多非常精彩的动物跟特技表演。在海洋公园内享用自助式午餐。在当地餐馆享用晚餐。晚餐后,入住曼谷酒店一晚。

第五天 曼谷 - 吉隆坡

(早餐)

早餐后,于集合时间送往机场。结束愉快旅程,飞返家园。

Day 01 : KUALA LUMPUR - Bangkok

Upon arrival , Meet and greet by our local airport representative. Thereafter , transfer to individual hotel for check in. Overnight stay in Bangkok (NO MEALS)

Day 02 : BANGKOK-PATTAYA

(B / L / D)

Breakfast inside hotel—in the morning , proceed to City Temple Tour and visit **WAT INDRAWIHARN (Standing Buddha)**.You will felt the awesome feeling to stand before this Buddha image that reaches to the sky at 32Meters Tall. Then After. Continue to **WAT ARUN (Temple of Dawn)**. This is one of Bangkok's Best Landmark and to reached the temple, you will take a taxi Boat across the Chao Phraya River. During Wat Arun visit, please be advised that Pagoda Entrance fee / donation at Thb 50/pax is not included in the package. This is optional if guests would like to walk around the pagoda & take a closer look. Wat Arun, stands in the west bank of the Chao Phraya River in Thonburi and it is best seen from the opposite bank of the river where it glistens in the sunlight during the day & stands dark and noble during dusk or dawn. Then after, continue to the **World's Largest Jewellery & Gems Centre** and they are in the market for more than 2 decades of experience. Then continue to **HONEYBEE SHOP AND LEATHER FACTORY**. Lunch will be served at local restaurant. Then transfer to Pattaya. En-route visit **Sri Racha Tiger Zoo** which there are varieties of animal show ect. Continue then after, to **Khao Cheechan Valley** where you can see the Buddha image seated in meditating posture of Sukhothai Cum Lanna Style & sun Scenic view. It was built to commemorate the 50th anniversary of his majesty the king ascending the throne. Not far away, continue to **Thai Thani Arts and Culture Village**. Here, they invite you to join the Celebration of Thai Arts and Culture for all tourist and new Thai generation. Here you will witness Culture, Architecture, Sculpture and Handicrafts preserving a vivid glimpse of daily life of Thai people in the past. In the evening, a **Khan Toke Dinner** will be served in the village with short performance at the theatre AT THAI THANI, they can experience an optional Songkran And Loy Krathong experience with additional cost, to Pattaya's newest attraction “**Art in Paradise**”.Here you will be amazed by the most advance 3D Paintings.A work of Thai culture fun in miniature episodic content by expressing the active participation to encourage fun interactive art museum. Overnight stay in Pattaya.

Day 03 : PATTAYA

(B / L / D)

Breakfast inside hotel , then visit **Coral Island by speedboat**. You may enjoy swimming, snorkeling, water skiing,, banana boat ride at additional cost. In the afternoon, return back to Pattaya and lunch will be served at local restaurant. Then after, proceed to **Moo Ban Chon Pao (Long Neck Village)** , here you will enjoy Hill Tribe Culture , The Kayan Lahwi people , also know as Padaung , are an ethnic group with populations in Myanmar (Burma) and Thailand . Padaung women are well known for wearinf neck rings , brass coils that are placed around the neck , appearing to lengthen it . The woman wearing these coils are known as “giraffe woman” and you can join the many activity inside . Dinner will be served at local restaurant . Overnight in Pattaya

Day 04 : PATTAYA—BANGKOK

(B / L / D)

Breakfast inside hotel - Proceed to Bangkok. En-route make a brief stopover at local market place, to buy some **local fisherman's dried seafood market**. The after, proceed to **Safari World and Marine Park**. Here you will be fascinated by various animal show, stunt show ect, which include in the park. Buffet lunch will be served inside Marine Park . Then after, transfer to hotel for check in.Dinner will be served at local restaurant. Overnight stay in Bangkok.

Day 05 : DEPARTURE

(B)

Breakfast inside hotel - Transfer back to airport.



我们的全包:

来回机场税, 燃油费及杂费, 全程导游 / 司机小费, 全程酒店住宿, 用餐, 景点门票

团费不含: 旅游保险

*上述行程仅供参考, 正行程乃依照当地接待社按当时实际情况重新调整为主。

*本团将安排客人进入当地旅行社指定精品店, 如不进店团费另外商议。请向本公司职员询问详

Package Include:

Airport tax, Fuel Tax, Guide & Driver Tipping, Hotel, Meals, Entrance Fee

Tour Exclude: Travel Insurance,

*The above itinerary is for reference only & is subject to change without prior notice

*Designated souvenir shops are arranged.*Please inquire for a new tour fare if you do not wish to visit.*

Seremban HQ:

No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000, Seremban, N.Sembilan, Malaysia.

☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

Selangor Branch:

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana, 43300 Seri Kembangan, Selangor

☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

Kepong Branch:

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2, Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL

☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

Klang Branch:

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi, 41200, Klang, Selangor.

☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989